
فیلم و سینما

شماره پرسش: ۵۲۶۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۰۰:۰۰ ۱۳۹۲/۵/۴

متن پرسش

سلام استاد طاهرزاده.نگاه شما نسبت سینما چیطور است؟رابطه سینما با انقلاب اسلامی یست؟لطفا

مفصلا بحث کنیم و به کتابی ارجاع ندهید.متشکر از جنابعالی

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این در تخصص بنده نیست که بحث کنم همین اندازه میدانم میتوانیم در

انقلاب اسلامی از طریق فیلم و سینما بعضی پیامهای انقلاب را به مردم رساند و تا اندازهای آنها را از

سبک زندگی غربی رهایی بخشید. موفق باشید.


